
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE, FREDAG D. 16. OKTOBER 2015 

 

Til stede: Søren, Gert, Jytte, Margit og Anette  

Dagsorden:  

1. Konstituering 

2. Evaluering af generalforsamling 

3. Opfølgning på kloakering og efterfølgende reetablering af veje 

4. Opfølgning på overtagelse af veje 

5. Næste års generalforsamling 

6. Økonomi 

7. Eventuelt 

Referat: 

1. Konstituering: Søren formand; Anette Kasserer; Gert, Margit og Jytte menige 

medlemmer. Lars Ole er suppleant. 

 

2. Godt fremmøde, generalforsamling i god tone, dejligt med opbakning til det videre 

arbejde med overtagelse af vejene. 

 

3. Belægningen opleves som af ringere kvalitet end den oprindelige, der er 

niveauforskelle på vej og rabat flere steder og der mangler stadig skelsten samt 

markering på brøndringe. 

Trods gentagende henvendelser er det ikke lykkes Søren at få en aftale i stand med 

direktøren for Mariagerfjord Vand. Vi fortsætter! 

 

4. Jane Holt har kontaktet advokat ang. vores mulige overtagelse af vejene samt 

tinglysning af vejret over åen. Søren tager kontakt til Janes advokat og vi skal være 

meget opmærksomme på ikke at komme til at ”hænge” på en del af denne regning! 

Tinglysning kræver CVR-nr. Dette er uden omkostninger, så det sættes i værk (er 

også anvendeligt ved registrering af vores hjemmesides domænenavn - alternativt 

skal det registreres i et privat CPR-nr.). 

 

5. Næste års generalforsamling foreslås afholdt lørdag d. 4. juni (med efterfølgende 

bestyrelses komsammen).  

 

6. Der er i år sendt 9 rykkerbreve. 6 er betalt, 1 kommet retur pga. ny adresse (dette er 

efterfølgende bragt i orden), 2 er ikke betalt og der sendes ny rykker. 

Der er en bankbeholdning på ca. 40.000,- kr. 

7. Eventuelt: Der har været dialog-møde ang. affaldssortering, hvor Margit deltog. 

Fastboende skal sortere deres affald og på mødet blev efterspurgt gode ideer til 

kommende implementering i sommerhusområderne generelt. 

 

Ref/Anette 


